



*Love in Action*  
有 愛 同 行

*Good Hope Singers*

would like to invite you to attend

*Love In Action* Concert

For Japan Earthquake and Tsunami Relief

- Date** : Saturday, 16 April, 2011
- Time** : 7pm to 9pm
- Venue** : Primary School Hall, Good Hope School  
383, Jat's Incline, Kowloon
- Theme** : *Love In Action* to raise funds for  
Japan's Earthquake and Tsunami Relief
- Beneficiary** : All ticket sales and donations, without deduction of  
costs, will be donated to the Hong Kong Red Cross to support its  
Japan's Earthquake and Tsunami Relief, Recovery and Disaster  
Preparedness efforts
- Performers** : \* Good Hope Singers  
\* Choir members from the Good Hope School Kindergarten,  
Primary and Secondary sections  
\* Ms Nancy Yuen, Soprano Solo
- Ticket** : HKD200.00
- R.S.V.P.** : Please refer to the Ticket Order Form for details.

**We look forward to welcoming you to join us at this meaningful concert.**

Good Hope Singers is a charitable organization formed by past members of the Good Hope School Secondary Choir registered under the Hong Kong Law. Please visit [www.goodhopesingers.org](http://www.goodhopesingers.org) for more detail.



*Love in Action*  
有 愛 同 行

*Good Hope Singers*

誠摯邀請您

參加「有愛同行」音樂會

為日本地震及海嘯救援籌款

**日期:** 2011年4月16日, 星期六

**時間:** 晚上7時正至9時正

**地點:** 小學部禮堂, 德望學校小學部  
九龍扎山道383號

**主題:** 「有愛同行」音樂會為日本地震及海嘯救援籌款

**受惠機構:** 所有門券收入及善款將不扣除開支全數撥捐香港紅十字會  
支持紅十字會在日本的地震及海嘯賑災、災後重建及備災工作

**表演者:** \* Good Hope Singers  
\* 德望學校幼稚園、小學部及中學部合唱團  
\* 女高音阮妙芬女士

**票價:** 港元200.00

**回覆:** 請參閱隨函附上的門票訂購表格

熱切期盼您的蒞臨共襄善舉

Good Hope Singers 是一群由德望中學舊生合唱團所組成, 並於2009年12月23日  
註冊成為香港合法慈善機構。詳情請瀏覽 [www.goodhopesingers.org](http://www.goodhopesingers.org).